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Wmo 2015

Geachte leden van de commissie,

In de commissie samenleving van afgelopen donderdag 28 januari zijn er naar 
aanleiding van de derde kwartaalrapportage Wmo enkele vragen gesteld. Omdat de 
verantwoordelijke wethouder wegens andere verplichtingen in de raadscommissie 
ontwikkeling niet aanwezig kon zijn, is afgesproken dat de vragen schriftelijk 
beantwoord worden. Bij deze doe ik u de antwoorden toekomen.

1. Hoe communiceert de gemeente het bestaan van de HHT-regeling?
Antwoord:
Medewerkers van de afdeling Wmo voorzieningen informeren burgers over het 
bestaan van de HHT-regeling. Dit vindt plaats door medewerkers van het 
telefoonteam, als ook door de casemanagers Wmo tijdens het doen van onderzoek. 
De regeling is standaard opgenomen in het ondersteuningsplan dat gebruikt wordt 
bij de huishoudelijke ondersteuning. Op deze wijze komt dit onderwerp altijd aan 
bod in het gesprek tussen burger en aanbieder als het ondersteuningsplan wordt 
opgesteld. Daarnaast heeft de organisatie Tandem een breed scala aan instrumenten 
ingezet, zoals het uitbrengen van een folder en het geven van informatie en advies 
door de mantelzorgconsulenten.

2. Klopt het dat kleinschalige aanbieders voor de Wmo in 2016 niet in aanmerking 
komen om mee te doen bij de volgende aanbestedingsronde?
Antwoord:
Besluitvorming over opnieuw aanbesteden of verlengen van de contracten Wmo 
met een jaar, moet nog plaatsvinden. Besluitvorming dient op korte termijn plaats te 
vinden.
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3. Komt er in 2016 een nieuw aanbestedingstraject?
Antwoord:
Zie het antwoord op vraag 2.

4. Wat is de analyse van het college van de daling van de huishoudelijke 
ondersteuning?
Antwoord:
Het college beantwoordt deze vraag bij haar reactie op het intiatiefvoorstel ‘De 
bezem door de huishoudelijke ondersteuning’ van het CDA.

5. Werkt iWmo inmiddels ook aan de kant van de aanbieders? Wat is de kwaliteit 
van het iWmo berichtenverkeer op dit moment en draagt dit bij aan de goedkeuring 
door de accountant?
Antwoord:
Aan de kant van de aanbieders is het beeld nog erg wisselend. Een groeiend aantal 
aanbieders is in staat iWmo berichten te versturen en te ontvangen, maar de 
kwaliteit van de berichten die de aanbieders sturen laat in sommige gevallen nog te 
wensen over. Voor de meeste aanbieders die dat over 2015 nog niet kunnen, hebben 
we inmiddels een alternatief gevonden, waardoor we de gegevens toch via onze 
systemen kunnen verwerken.

Wij gaan er van uit dat het grootste deel van de accountantscontrole op de reguliere 
wijze kan plaatsvinden. Met de accountant zijn afspraken gemaakt over aanvullende 
controles voor de bedragen die medio april nog niet op de reguliere wijze verklaard 
kunnen worden.

Wij kunnen niet beoordelen of de kwaliteit van de administratie van aanbieders 
voldoende is, zodat ook zij goedkeuring van de accountant kunnen krijgen.

Met vriendelijke groet,


